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3 października prezydent Pruszkowa Paweł Makuch podpisał umowę  
na dofinansowanie drogowej inwestycji
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5 milionów na Grunwaldzką

Lądowisko 
przy Szpitalu 
Zachodnim
\\\ GRODZISK MAZOWIECKI

Powiat grodziski otrzymał 3,6 mln na budowę lądowiska  
dla Szpitalnego Oddziału Ratunkowego Samodzielnego 
Publicznego Specjalistycznego Szpitala Zachodniego. To jednak 
tylko część potrzebnej sumy. 

\\\ PRUSZKÓW

Prezydent Pruszkowa Paweł 
Makuch podpisał umowę 
na dofinansowanie budowy 
wiaduktu  w ciągu ulicy 
Grunwaldzkiej. Dotacja wynosi 
5 125 392,99 zł.

I nwestycja ma strategiczne znacze-
nie dla ruchu komunikacyjnego w 

regionie. W jego realizację zaangażowa-
ne są Pruszków, powiat pruszkowski, 
Piastów oraz PKP PLK. 

Szpital Zachodni od dwunastu lat zabiega o lądowisko dla helikopterów  
Lotniczego Pogotowia Ratunkowego
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\\\ MILANÓWEK

Samorząd Mazowsza 
dofinansuje budowę 
nowoczesnej strażnicy 
Ochotniczej Straży Pożarnej  
w Milanówku. Miasto otrzyma 
4 mln zł. Powstanie strażnicy 
zależy jednak od decyzji Rady 
Miasta o zmianie miejscowego 
planu zagospodarowania 
przestrzennego. 

N owoczesna strażnica o powierzch-
ni ok. 2270 m2 ma powstać w miej-

scu obecnej.
Siedzibę zyskać ma w niej nie tyl-

ko straż pożarna, ale także straż miej-
ska i stacja pogotowania medyczne-
go. Powstanie w ten sposób Centrum 
Bezpieczeństwa, które rozwiąże wiele 
problemów, nie tylko związanych ze 
złym stanem technicznym budynku, 
gdzie obecnie mieści się OSP, ale także 
z niefunkcjonalnością siedziby straży 
miejskiej. Jeśli projekt zostanie zrealizo-
wany, to w budynku, który dziś zajmują 
miejscy strażnicy, powstanie Centrum 

Młodzieży. Warto podkreślić, że obecnie 
takiego miejsca nie ma w Milanówku. 

\\\   Nowoczesna a obecna  
strażnica

– Chcielibyśmy, żeby powstała 
strażnica na miarę XXI wieku – mówi 
Sławomir Wieleciński, prezes OSP w Mi-
lanówku. – Budynek, w którym obecnie 
mieści się OSP, przeznaczony jest do roz-
biórki. Tak mówi ekspertyza techniczna. 
Nadal jest jednak użytkowany przez 42 
strażaków wyznaczonych do działań 
bojowych i drugie tyle osób niezwiąza-
nych bezpośrednio z akcjami ratunko-
wymi. Swoje pomieszczenie mają w nim 
także pracownicy stacji ratownictwa 
medycznego. 

Budynek, w którym mieści się OSP, 
wznieśli w 1944 roku jeńcy włoscy z 
dostępnych materiałów. Użyli więc nie 
tylko cegieł, ale też szyn kolejowych, 
słomy i wiórów. Nigdy tu nie doprowa-
dzono gazu, dlatego budynek jest ogrze-
wany olejem opałowym. Nie ma w nim 
wystarczającej ilości garaży, a przede 
wszystkim spełniającego normy bezpie-
czeństwa zaplecza dla strażaków. 

– Strażacy mają kontakt z substan-
cjami rakotwórczymi, bo wiele przed-
miotów wykonanych jest z plastiku. 
A więc podczas pożaru wydziela się 
ogromna ilość toksycznych substan-
cji. Dlatego po akcji straży od razu 
powinni przebrać się i wziąć prysz-
nic, żeby je spłukać – mówi Sławomir 
Wieleciński. – Dlatego tak ważne jest, 
aby nowa strażnica miała dwie szat-
nie: czystą i brudną, a więc miejsca, 
gdzie moglibyśmy pozostawić skażone 

podczas akcji ratunkowej kombine-
zony – wyjaśnia. Według planu nowa 
strażnica ma spełniać wiele wymogów, 
m.in. korzystać z ekologicznych źródeł  
ciepła itd. 

\\\   Decyzja Rady Miasta
Aby jednak nowoczesna siedziba 

dla OSP powstała, potrzebna jest decy-
zja Rady Miasta, zmieniająca plan zago-
spodarowania przestrzennego. 

– Projekt burmistrza wydaje się 
obecnie zbyt duży i zbyt kosztowny – 
mówi radny i przewodniczący komisji 
Ładu Przestrzennego i Ochrony Środo-
wiska Jaromir Chojecki. – Nasze zadanie 
to odpowiedź na pytanie: jaki ma być 
nowy budynek dla straży pożarnej, aby 
był zgodny z planem zagospodarowania 
przestrzennego Milanówka i mógł być 
wzniesiony za środki, jakie przekaże sej-
mik samorządowy. Na posiedzeniu Ko-
misji Ładu Przestrzennego zapoznamy 
się m.in. z opinią kierownika Referatu 
Planowania Przestrzennego i Estetyki 
Miasta, co do możliwości realizacji tego 
projektu. Opinie komisji przekażemy 
Radzie Miasta, która ewentualnie na 

środkowym posiedzeniu podejmie de-
cyzję co do realizacji projektu – dodaje. 

\\\   Nowoczesny projekt 
– Mamy wizualizację nowego 

ośrodka dla OSP, którą widział mar-
szałek województwa mazowieckiego, i 
który przekazał środki na jego budowę. 
Mamy zgodę od wszystkich instytucji, 
które dają możliwość zmiany planu za-
gospodarowania, a więc m.in. od kon-
serwatora. Jednak ostateczna decyzja 
zależy od uchwały Rady Miasta – mówi 
burmistrz Piotr Remiszewski. – Jeśli 
opozycyjni radni zablokują tę inwesty-

cję, nie zmieniając miejscowego planu 
zagospodarowania, nowy ośrodek nie 
powstanie. Rada liczy na to, że miesz-
kańcy nie zrozumieją, kto decyduje o 
rozwoju i obliczu Milanówka, a więc 
uznają, że burmistrz nic nie robi, a nie, 
że opozycyjni radni blokują jego działa-
nia. Jeśli zablokują budowę nowoczes-
nego budynku dla OSP, wyrządzą wielką 
szkodę miastu i jego przyszłości, pozba-
wiając mieszkańców jednocześnie sku-
tecznej możliwości ochrony ludzkiego 
życia, zdrowia i dobytku – podkreśla 
burmistrz Milanówka. 

\\\   Negatywna opinia komisji
Na poniedziałkowym posiedzeniu 

Komisja Ładu Przestrzennego i Ochrony 
Środowiska negatywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie przystąpie-
nia do sporządzenia miejscowego pla-
nu zagospodarowania przestrzennego 
dla terenu OSP. Trzy głosy były przeciw 
zmianom w planie, które umożliwiły-
by rozpoczęcie budowy nowoczesnej 
strażnicy.  Jeden głos nie został oddany, 
gdyż czwarty obecny na posiedzeniu 
komisji radny wyszedł przed głosowa-
niem. Ostateczną decyzję podejmie Ra-
da Miasta na posiedzeniu już w środę.   

Beata Pawłowicz

Budowa nowej strażnicy OSP 

\\\ GRODZISK MAZOWIECKI

Do końca października 
mieszkańcy Grodziska 
Mazowieckiego mogą składać 
wnioski o dotacje na wymianę 
pieca z węglowego na gazowy 
lub elektryczny, albo o dotacje 
na wykonanie przyłącza  
do sieci gazowej. 

D otacja na zakup pieca może sięgać 
nawet 6 tys. złotych i stanowi 70 

proc. jego wartości. W wypadku przyłą-
cza gazowego od skrzynki do budynku 
mieszkalnego kwota jest stała i wynosi 
2 tys. zł. 

– Tylko w tym roku wpłynęło ponad 
180 wniosków dotyczących pieców, a 
łączna liczba od 2016 r. to ponad 800 
wniosków – mówi Inspektor Łukasz 
Wiśniewski z UM. 

\\\   Jak dostać dotację?
Procedura jest prosta: składamy 

wniosek z załącznikami w Urzędzie 
Miejskim. Po podpisaniu umowy z 
urzędem mieszkaniec na nabycie pie-
ca i przedstawienie faktury ma czas do 
końca listopada. Zwrotu za poniesione 
koszty zakupu może się spodziewać w 
ciągu miesiąca po złożeniu faktury po-
twierdzającej zakup.  

– Ponieważ pan burmistrz Grzegorz 
Benedykciński podjął decyzję o kolej-
nym naborze wniosków na rok 2022, 
jeśli mieszkaniec nie zdąży do końca 
października ze złożeniem wniosku, 
może go złożyć już od 3 stycznia 2022 
r.  W tym dniu urząd rozpocznie przyj-
mowanie wniosków na dotacje, które 
będą przyznawane w przyszłym roku 
– dodaje Łukasz Wiśniewski.  

Piec można kupić wszędzie i każdej 
firmy. Faktura musi być jednak z 23% 
VAT i obejmować zakup tylko pieca oraz 

być wystawiona na nazwisko właścicie-
la  i adres obiektu, w którym piec będzie 
wymieniony lub wykonane będzie przy-
łącze do sieci gazowej.   

\\\   Dbamy o powietrze!
Rada Miejska pierwszy raz w paź-

dzierniku 2016 r. podjęła uchwałę w 
sprawie zasad udzielenia dotacji celo-
wej na zadanie służące ochronie powie-
trza polegającej na zmianie ogrzewania 
węglowego na proekologiczne. Następ-
nie w listopadzie 2019 r. podjęto uchwa-
łę o wydłużeniu możliwości składania 
wniosków dla mieszkańców.

Dzięki tym działaniom przez 5 lat 
udało się wymienić ponad 800 starych 
pieców  węglowych na nowe gazowe 
i elektryczne za łączną kwotę ponad  
3,5 mln zł.

W 2020 roku miasto podjęło decy-
zję o pomocy mieszkańcom, polegającej 
na dotacji do przyłącza gazowego. Przez 
2 lata przyłączonych do sieci gazowej 
zostało ponad 100 posesji za kwotę  
240 tys. zł. 

Szczegółowe informacje znajdzie-
my na stronie grodziskiego magistratu 
oraz w wydziale ochrony środowiska w 
Urzędzie Miejskim przy ul. T. Kościuszki 
12a.

Beata Pawłowicz

Dotacje 
na wymianę kotłów

Dzięki dotacjom Urzędu Miasta 
 już ponad 800 mieszkańców mogło 
wymienić stare piece węglowe  
na nowe gazowe lub elektryczne
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Według projektu tak może wyglądać nowa siedziba Ochotniczej Straży Pożarnej 
w Milanówku, a także straży miejskiej i stacji ratownictwa medycznego

Strażacy i ratownicy medyczni stacjonują dziś w budynku z 1944 roku,  
przeznaczonym do rozbiórki
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Chcielibyśmy, żeby 
powstała strażnica  
na miarę XXI wieku
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Każdy z podmiotów partycypuje w rea-
lizacji przedsięwzięcia. PKP wyłoży na 
ten cel ponad 7,3 miliona złotych, zaś 
powiat i Piastów pokryją po 30% kosz-
tów budowlanych. Co istotne, miasto 
Pruszków pozyskało blisko 8,5 miliona 

złotych z Rządowego Funduszu Roz-
woju Dróg.

13 października prezydent Prusz-
kowa Paweł Makuch podpisał umowę 
na dofinansowanie drogowej inwestycji 
z wojewodą mazowieckim. Na budowę 

wiaduktu samorząd otrzymał ponad 5 
milionów złotych. – Inwestycja, która 
będzie realizowana przy otrzymanym 
wsparciu, dotyczy budowy 2 nowych 
odcinków dróg publicznych oraz budo-
wy wiaduktu drogowego nad torami. 
W zakresie układu drogowego przewi-
duje się przede wszystkim realizację 
ciągu komunikacyjnego, prowadzące-
go wzdłuż ul. Grunwaldzkiej następnie 
przejście nad torami PKP i skomuni-
kowanie z ul. Warszawską – wyjaśnia 
pruszkowski magistrat.

\\\   Efekty za dwa lata
Przede wszystkim inwestycja ma 

zwiększyć komfort i bezpieczeństwo 
podróżujących. Koszt całego zadania 
to prawie 22 miliony złotych. 5 sierp-
nia podpisano umowę z wykonawcą, a 
efekty prac mają być widoczne wiosną 
2023 roku.

Artur Szpuda

5 milionów 
na Grunwaldzką

F undusze przyznał samorząd woje-
wództwa mazowieckiego na wnio-

sek grodziskiego starosty. 
– W piśmie z Urzędu Marszałkow-

skiego zapytano nas, czy jesteśmy zain-
teresowani tymi środkami, jeśli dosta-
niemy je w dwóch częściach: 543 760 
zł w 2022 roku i 3 056 240 zł w 2023 
roku. Odpowiedziałem, że tak, bo tę in-
westycje staramy się przeprowadzić od 
lat – mówi starosta Marek Wieżbicki. 

Kiedy powiat w porozumieniu z 
burmistrzem Grodziska składał wnio-
sek o dofinansowanie budowy lądowi-
ska przy Szpitalu Zachodnim, koszty 
całej inwestycji oszacowano na 6 mln 
170 tys. zł. Dziś, kiedy ceny materia-
łów i robocizny nieustannie idą w górę, 
trudno powiedzieć, ile realnie budowa 
lądowiska pochłonie środków. 

– Początkowo brakujące trzy milio-
ny zł miały do inwestycji dołożyć powiat 

grodziski i Urząd Miasta w Grodzisku. 
Dziś, kiedy wiadomo, że będzie potrze-
ba znacznie więcej środków, zwrócimy 
się z prośbą o wsparcie do okolicznych 
gmin – dodaje Wieżbicki.

\\\   Dla dobra pacjentów 
– Lądowisko przy Oddziale Ratun-

kowym to wymóg prawny – mówi mgr 
Krystyna Płukis, dyrektor Samodzielne-
go Publicznego Specjalistycznego Szpi-
tala Zachodniego. – Dlatego o powstanie 
lądowiska zabiegamy od 12 lat. Kiedy 
budowano szpital, po prostu zabrakło 
na jego budowę środków – dodaje. 

Do szpitala w Grodzisku Mazowie-
ckim trafiają pacjenci z udarem i zawa-
łem, a także ofiary wypadków komuni-
kacyjnych, dla których czas dotarcia do 
lekarza jest kluczowy – to walka o życie.

Ważne więc, aby lądowisko jak naj-
szybciej powstało. Wówczas helikopte-

ry Lotniczego Pogotowia Ratunkowego 
będą mogły transportować pacjentów 
w stanie bezpośredniego zagrożenia 
zdrowia lub życia na SOR. Również 
szpital będzie mógł wysłać szybkim 
transportem pacjenta wymagającego 
pilnej interwencji medycznej do ośrod-
ka referencyjnego – klinicznego.

\\\   Kiedy lądowisko  
powstanie? 

Czas na jego budowę wyznaczony 
przepisami prawa przypada na czer-
wiec przyszłego roku. 

– Będziemy zabiegać u ministra 
zdrowia i władz samorządowych po-
wiatu i gmin o brakującą kwotę, aby 
w końcu, po tylu latach, zaplanowana 
inwestycja została zrealizowana – za-
pewnia dyrektor Płukis.

Beata Pawłowicz

Lądowisko przy Szpitalu 
Zachodnim

\\\ ZMIANA ROZKŁADU JAZDY PKP             
Koleje Mazowieckie 7 listopada zmienią rozkład jazdy pociągów na linii skierniewickiej. W tym dniu na odcinku 
Warszawa Włochy – Pruszków będzie czynny tylko jeden tor. 
Utrudnienia potrwają do 11 grudnia, kiedy też wejdzie w życie nowy rozkład jazdy. Zmiana na linii skierniewickiej (R1) 
związana jest także z modernizacją Dworca Zachodniego. Szczegółowy rozkład jazdy znajdziemy na stronie www.mazowie-
cka.com.pl. Ogromny wysiłek, zaangażowanie i radość po przekroczeniu linii mety. Rywalizację na dystansie Pro w kategorii 
open mężczyzn wygrał Karol Sładek z czasem 1:51:58. Drugiego Przemysława Olejniczaka wyprzedził o blisko cztery minuty 
– 1:55:43. Na dystansie 1/2 Pro wśród kobiet najlepsza okazała się Paulina Jach – 1:44.23. Wśród panów triumfował Piotr 
Truszczyński – 1:26:28.

\\\ REGION

\\\ RASZYN

Niedawno zakończyły się dwie 
inwestycje drogowe w Rybiu  
i Nowych Grocholicach. Łączny 
koszt prac wyniósł ponad trzy 
miliony złotych.  

W lutym gmina rozstrzygnęła 
dwuczęściowy przetarg na 

przebudowę dróg. Pierwsza część po-
stępowania obejmowała remont ul. 
Waryńskiego na odcinku od ul. Zacisze 
do Traktu Grocholickiego. Celem inwe-
stycji było zakończenie kilkuletniego 
procesu tworzenia nowego połączenia 
między Raszynem i Nowymi Grocholi-
cami. Prace rozpoczęto w marcu, a ich 

realizacja nie była łatwa – w związku z 
wysokim poziomem wód gruntowych 
wykopy szybko zapełniały się wodą. 
Ostatecznie jednak udało się osuszyć 
teren na tyle, by sfinalizować remont 
bez większych opóźnień. Ulica doczeka-
ła się odwodnienia, nowej nawierzchni, 
ułożono także chodniki z kostki bruko-
wej. Koszt zadania wyniósł nieco ponad 
1,15 mln zł. 

Nieco więcej trudności przysporzy-
ła druga część zadania: remont ulicy Ol-

szowej w Rybiu. – Jest to budowa, którą 
poprzedził bardzo długi proces regula-
cji stanów własnościowych i prawnych 

działek drogowych zajętych pod ulicę – 
tłumaczy wójt Raszyna Andrzej Zaręba. 
Ostatecznie jednak udało się dopiąć for-
malności i rozpocząć przebudowę. Wy-

konawca wszedł na budowę w drugiej 
połowie marca. Tu również pojawiło 
się odwodnienie, wybudowano również 
przyłącza kanalizacyjne. Ulica zyskała 
też nową nawierzchnię z progami zwal-
niającymi oraz chodniki. Łączna war-
tość inwestycji to 1,84 mln zł, z czego 
ponad półtora miliona złotych pokryło 
dofinansowanie z Rządowego Funduszu 
Inwestycji Lokalnych. 

Karolina Hofman 

Drogi gotowe

W ramach inwestycji położono między innymi nową nawierzchnię  
i wybudowano chodniki
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Nieco więcej  
trudności przysporzyła  

druga część zadania: 
remont ulicy Olszowej  

w Rybiu

Przede wszystkim 
inwestycja ma 

zwiększyć komfort 
i bezpieczeństwo 

podróżujących

dokończenie ze str. 1

dokończenie ze str. 1
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\\\ KRAJ

CyberRescue apeluje  
o ostrożność. Oszuści 
podszywają się pod znaną sieć 
handlową, oferując  
bony pieniężne.

B iedronka zapłaci za Twoje zaku-
py – takie posty można znaleźć na 

Facebooku. Ich autorami są oszuści pod-
szywający się pod jedną z największych 
sieci handlowych w Polsce. Eksperci z 
CyberRescue ostrzegają, by nie otwierać 
podejrzanych linków załączonych przez 
przestępców.

Naciągacze zamieszczają na serwi-
sie Facebook posty informujące o rzeko-
mym bonie na zakupy w Biedronce oraz 
ofercie sfinansowania naszych zakupów 
w tej sieci.

– Post zawiera link do strony, na któ-
rej jesteśmy informowani, że wygrywa-
my bon na zakupy do Biedronki za 500 
złotych – informuje CyberRescue.

Warunkiem otrzymania bonu jest 
podanie danych kontaktowych, które 

gromadzi firma z siedzibą w Singapu-
rze.

– W ten sposób aktywujemy też  
SMSy premium, które są dodatkowo 
płatne do rachunku telefonicznego – 
dodają eksperci.

– Bądźmy wyczuleni na wiadomo-
ści, jakie otrzymujemy drogą mailową 
i przez SMS. Podając swoje dane w 
takim konkursie niestety pokazujemy 
oszustom, że jesteśmy podatni na ma-

nipulację. Mogą chcieć to wykorzystać 
kolejny raz – mówi Karolina Wrońska 
z CyberRescue.

W razie pozostawienia swoich da-
nych osobowych na podejrzanych stro-
nach, powinniśmy skontaktować się z 
operatorem swojej sieci telefonicznej, 
by zablokować płatną usługę SMS Pre-
mium.

Piotr Lis

\\\ MICHAŁOWICE

Mieszkańcy gminy Michałowice 
podjęli decyzję. Wszystkie 
projekty poddane pod 
głosowanie w pierwszej edycji 
budżetu obywatelskiego 
uzyskały wymaganą liczbę 
głosów do realizacji.

P rzyszedł czas na ostatni akord pro-
cedury. 26 projektów wpłynęło do 

urzędu w ramach pierwszej edycji bu-
dżetu obywatelskiego gminy Michało-

wice. Do ostatniego etapu trafiło osiem, 
które pozytywnie przyszły weryfika-
cję. Gmina przygotowała 500 tysięcy 
złotych w budżecie, jednak wartość 
wszystkich finałowych propozycji była 
niższa – 360 tysięcy. Mieszkańcy musieli 
jednak podjąć decyzję. Na głosowanie 
mieli czas do 8 października.

Każdy mógł wybrać maksymalnie 
pięć projektów. Wszystkie uzyskały 
minimalną liczbę głosów – 35 i zosta-
ną zrealizowane w przyszłym roku. 

Zerknijmy jednak do statystyk. Oddano 
397 głosów, z czego 377 prawidłowo. 
Największym uznaniem cieszył się 
projekt siłowni plenerowej w Granicy. 
Łącznie otrzymał 187 głosów. Jedno-
cześnie jest to najbardziej kosztowny 
spośród wspomnianych ośmiu pro-
pozycji. Koszt siłowni oszacowano na 
125,5 tysiąca złotych. Kolejny – nauka 
języka włoskiego – zebrał 143 głosy, zaś 
trzeci – pojemnik na elektrośmieci na 
osiedlu Michałowice otrzymał 135. Co 
do kosztów, to odpowiednio 13,3 tysiąca 
oraz 30 tysięcy.

119 głosów otrzymały Michałowi-
ckie wieczory muzyczne w sołectwie 
Reguły, 89 – projekt „Gdzie słyszysz 
śpiew – tam idź”, sześć mniej karta ży-
cia na osiedlu Komorów. Kolejne były 
progi zwalniające w ciągu ul. Ireny i 
ul. Podhalańskiej (82) oraz warsztaty 
bębniarskie (81). – Gratulujemy pro-
jektodawcom, wszystkim dziękujemy 
za udział w głosowaniu – podsumował 
Urząd Gminy Michałowice.

Artur Szpuda

Fałszywe bony na zakupy

Wszystkie projekty 
do realizacjiBiedronka nie rozdaje bonów zakupowych
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CZY WIECIE, ŻE...

Budżet partycypacyjny, nazywany też budżetem obywatelskim,  
to demokratyczny proces dyskusji i podejmowania decyzji,  
w którym mieszkańcy gminy decydują o tym, w jaki sposób  

wydawać część środków z jej budżetu. Pierwszy pełny proces  
tworzenia budżetu partycypacyjnego rozpoczął się w brazylijskim  

mieście Porto Alegre już w 1989 r.
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\\\ BRWINÓW

Oba brwinowskie projekty 
zgłoszone do Budżetu 
Obywatelskiego Mazowsza 
trafią do realizacji. Ich łączna 
wartość to ponad półtora 
miliona złotych. W głosowaniu 
mieszkańcy wybrali też dwa 
inne projekty obejmujące  
nasze tereny. 

N iedawno poznaliśmy wyniki gło-
sowania w tegorocznej edycji. 

Mieszkańcy Brwinowa i okolic znów 
będą mieli powody do zadowolenia. – 
Rezultat przeszedł moje najśmielsze 
oczekiwania, bowiem obydwa zgło-
szone przeze mnie projekty uzyskały 
oszałamiające poparcie i zostały zakwa-
lifikowane do realizacji w 2022 roku – 
nie kryje radości burmistrz Arkadiusz 
Kosiński. 

W puli ogólnowojewódzkiej naj-
więcej głosów zebrał projekt „Zwolnij 
i jedź bezpiecznie”. Będzie on polegał 
na montażu radarowych wyświetlaczy 
prędkości na drogach wojewódzkich na 
terenie 20 gmin. Urządzenia pojawią się 
m.in. w gminach Brwinów, Grodzisk Ma-
zowiecki, Nadarzyn, Pruszków i Raszyn. 
– Urządzenia te stanowią prewencyjny 
system bezpieczeństwa ruchu drogo-
wego, stosowany z powodzeniem na 
drogach krajowych, który w atrakcyjny 
sposób pokazuje kierowcy prędkość, 
z jaką się porusza jego pojazd i w za-
leżności od sytuacji, generuje stosowne 
komunikaty – opisuje inicjator pomysłu. 
Montaż 56 wyświetlaczy w 31 miejsco-

wościach będzie kosztować ponad 971 
tys. zł. 

Z puli podregionalnej mieszkańcy 
wskazali do realizacji nasadzenia zieleni 
wzdłuż ul. Pszczelińskiej w Brwinowie i 
Otrębusach. – Powstanie zieleń średnia 
i niska, trawniki oraz elementy małej 
architektury, w tym herb Gminy Brwi-
nów, ławki, kosze, a także donice i raba-
ty o motywach pszczelich, nawiązujące 
formą do istniejącego zagospodarowa-
nia przestrzeni publicznej oraz historii 
miejsca ich lokalizacji – czytamy w opi-
sie projektu. Szacowany koszt realizacji 
to ponad 685 tys. zł. 

Brwinowskie projekty nie są jed-
nak jedynymi, które będą realizowane 
w naszych okolicach. Z puli projektów 
ogólnowojewódzkich zwyciężył także 
projekt budowy sygnalizacji świetlnej 
na ul. Błońskiej w Nadarzynie. Jego war-
tość to 147,6 tys. zł. 

Ostatni zwycięski projekt jest jed-
nocześnie jedynym, który nie obejmuje 

zagadnień drogowych. To cykl warszta-
tów „Wyprzedźmy depresję – pomóżmy 
młodym”. Podczas wirtualnych spotkań 
rodzice będą mieli możliwość rozmowy 
z psychologiem i porozmawiać na temat 
zagrożeń związanych z długotrwałym 
lockdownem. – W związku z przedłu-
żającym się czasem epidemii, kondycja 
psychiczna dzieci i młodzieży jest wy-
stawiona na szereg różnych niekorzyst-
nych czynników. Pojawiają się stany de-
presyjne, a często nieświadomi powagi 
problemu, ani rodzice, ani młodzi nie 
próbują szukać pomocy. Głównym ce-
lem programu jest udzielenie wskazó-
wek młodym osobom, jak radzić sobie 
z trudnymi sytuacjami w życiu codzien-
nym, z problemami wieku dojrzewania 
– opisują autorzy projektu. Koszt tego 
zadania wyniesie niecałe 70 tys. zł. 

Wszystkie wybrane projekty mają 
zostać zrealizowane w przyszłym roku. 

Karolina Hofman 

Radary, zieleń i walka 
z depresją 

W ramach poprzedniej edycji BOM w Brwinowie pojawiły się nasadzenia zieleni 
wokół ronda Kozielewskiego
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\\\ PRUSZKÓW

Trwają prace związane  
z zagospodarowaniem zieleni 
przy ul. Staszica w Pruszkowie. 
Koszt zadania to ponad  
1 milion złotych.

M ieszkańcy Pruszkowa zyskają 
nowy teren zielony, który poja-

wi się przy ul. Staszica. Rozpoczęły się 
prace związane z jego zagospodarowa-
niem i uporządkowaniem. Na terenie 
pracują koparki, trwa wyrównywanie 
powierzchni i wytyczanie alejek. 

Na efekty trzeba poczekać, ale jed-
no jest pewne – skwerek ma być miej-
scem, w którym mieszkańcy będą mogli 
się zrelaksować. Na terenie zielonym 

przy ul. Staszica pojawią się elementy 
małej architektury w postaci ławek, 
stojaków rowerowych, tablic informa-
cyjnych, lamp solarnych. Nie zabraknie 
również urządzeń siłowni zewnętrznej. 
Kluczowe są jednak kwestie związane z 
nasadzeniami. Pruszkowski urząd za-

powiada wykonanie nasadzeń drzew, 
krzewów, bylin, pnączy. W planach jest 
także założenie łąki kwietnej oraz alejki 
mineralnej.

Pozostaje czekać na finał prac. Za-
danie realizowane jest w ramach zada-
nia związanego z poprawą środowiska 
poprzez rozwój terenów zielonych. Jest 
to II etap przedsięwzięcia, na które 

samorząd pozyskał środki z Narodo-
wego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej. Wykonanie tere-
nu zielonego przy ul. Staszica to koszt  
1 075 500 zł.

Artur Szpuda

Teren zielony 
przy Staszica

Pruszkowski urząd zapowiada wykonanie nasadzeń drzew, krzewów, bylin, 
pnączy
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Skwerek ma być 
miejscem, w którym 

mieszkańcy będą mogli 
się zrelaksować
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\\\ PRUSZKÓW

Wyjątkowa uroczystość 
w Zespole Szkół 
Ogólnokształcących  
i Sportowych w Pruszkowie.  
14 października z okazji 
100-lecia placówki  
posadzono dąb.

W lutym 1921 roku trzeci zjazd 
Stowarzyszenie Mechaników 

Polski w stanie Ohio podjął decyzję o 
uruchomieniu szkoły rzemieślniczo-
-technicznej w Pruszkowie. Placówkę 
uruchomiono 1 grudnia 1921 roku, ak-
tu otwarcia dokonał inż. Jan Piotrowski, 
a dyrektorem został Jan Kozakiewicz. 

1 września 1922 roku naukę w szkole 
rozpoczęło 57 uczniów. Z czasem prze-
mianowano ją na gimnazjum mecha-
niczne. W trakcie wojny władze niemie-
ckie chcieli, aby szkoła przygotowywała 
robotników do produkcji uzbrojenia. 
Starania dyrektora Jana Gomulińskiego 
i Jana Piotrowskiego udało się przeko-

nać Niemców do zezwolenia na naukę 
młodzieży. 

Po wojnie placówka została techni-
kum budowy obrabiarek. W 1966 roku 
oddano do użytku nowy budynek szko-
ły. Przez kolejne lata placówka przecho-
dziła wiele zmian, upamiętniano ważne 
postaci z nią związane. Rozwijała się 
również infrastruktura sportowa, po-
wstało gimnazjum sportowe, potem 
liceum. W listopadzie 2010 roku odda-
no do użytku nowe skrzydło budynku. 
Obecną nazwę nadano we wrześniu 
2013 roku.

Bogata i piękna historia placówki 
przy Gomulińskiego jest pielęgnowana. 
W tym roku szkoła obchodzi 100-lecie 
istnienia. Z tej okazji 14 października 
odbyła się uroczystość, podczas której 

przed szkołą posadzono dąb stulecia. Z 
kolei pod drzewem umieszczono kap-
sułę czasu.

\\\   Piękna uroczystość
Goście, samorządowcy – z człon-

kiem zarządu powiatu Agnieszką Kuź-
mińską na czele, rodzice, dzieci i przy-
jaciele placówki otrzymali specjalne 
wydanie szkolnej gazetki „Kleks” oraz 
mogli wpisać się w księdze pamiątko-
wej. Na budynku pojawiła się stosowna 
tablica. Z takiej okazji nie mogło zabrak-
nąć pięknego tortu. Z pewnością uroczy-
stość na długo pozostanie w pamięci 
uczniów klas pierwszych. Młodzież 
złożyła ślubowanie w tak ważnym dla 
całej społeczności dniu.

Artur Szpuda

\\\ MILANÓWEK

15 października odbyło się 
uroczyste otwarcie Centrum 
Ruchu Seniora, które  
zaprasza do udziału w szeregu 
zajęć ruchowych. CRS  
powstało dzięki unijnym 
środkom pozyskanym  
na realizację projektu „Rozwój 
usług społecznych w gminie 
Milanówek”. 

Ć wiczenia na zdrowy kręgosłup, 
zajęcia z jogi i pilatesu czy taniec 

w kręgu – do udziału w tych zajęciach 
za darmo zaprasza Centrum Ruchu Se-
niora przy ul. Królewskiej 64a. Jest to 
filia Klubu Seniora, działającego przy ul 
Krakowskiej 11A. 

CRS jest otwarte od poniedziałku 
do piątku w godzinach 8.00-14.00. 
Pierwsze zajęcia odbyły się już 18 paź-

dziernika. Zgłosiło się na nie ponad 200 
seniorów. Ale to nie wszystko, co miasto 
oferuje swoim starszym mieszkańcom. 
W klubie przy ul. Krakowskiej prowa-
dzone są warsztaty pamięci z udziałem 
psychologa, lekcje języka angielskiego 

i francuskiego. A także program „E-se-
nior”, uczący zasad obsługi komputera i 
smartfonu oraz poruszania się po sieci 
internetowej. 

Beata Pawłowicz

Dąb na stulecie szkoły

Centrum Ruchu Seniora 

Kapsuła czasu i dąb

Tort
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W Centrum Ruchu Seniora starsi mieszkańcy Milanówka mogą za darmo  
brać udział w ćwiczeniach na zdrowy kręgosłup, zajęciach z pilatesu a także 
tańca i jogi

FO
T. 

UR
ZĄ

D 
M

IA
ST

A 
M

IL
AN

ÓW
KA

 

Zgodnie z art. 11d ust. 5 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych  
(Dz. U. z 2020 r. poz. 1363) zawiadamiam, że zostało wszczęte postępowanie administracyjne na wniosek Wójta Gminy Michałowice w sprawie wydania decyzji  
o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej dotyczącej rozbudowy drogi gminnej ul. Prusa w Regułach na odcinku 317 m od skrzyżowania  
z ul. Regulską do granicy Gminy Michałowice.   
Inwestycja obejmuje następujące działki:
Nieruchomości objęte linią rozgraniczającą inwestycji (pas drogowy): 
obręb 13 – wieś Reguły: działki nr ew.:  24/8 (działka powstanie z podziału działki nr 24/2), 27/3 (działka powstanie z podziału działki nr 27/2), 25/14, 25/6, 25/10, 
25/13, 25/12, 25/8, 25/4.  
Nieruchomości lub ich części, z których korzystanie będzie ograniczone: 
obręb 13 – wieś Reguły: działki nr ew.:  101/4.   

Jednocześnie informuję o możliwości zapoznania się z aktami sprawy w godzinach pracy urzędu (poniedziałek i środa 8:00-18:00, wtorek i czwartek 8:00-
16:00, piątek 8:00-14:00) w Wydziale Architektury Starostwa Powiatowego w Pruszkowie; ul. Drzymały 30, 05-800 Pruszków, sala WOM, parter, stanowisko nr 8. 
W tym celu proszę zarezerwować termin wizyty poprzez internetowy system kolejkowy na stronie internetowej http://www.powiat.pruszkow.pl/ w zakładce 
Mieszkańcy – Zarezerwuj wizytę. Alternatywnie można przyjść do siedziby urzędu bez rezerwacji i oczekiwać w kolejce. W obu przypadkach proszę telefonicznie 
(22 738 14 77) z wyprzedzeniem co najmniej jednodniowym poinformować osobę prowadzącą sprawę o planowanym terminie wizyty w celu zagwarantowania 
możliwości zapoznania się z aktami w wybranym terminie. 

OBWIESZCZENIE STAROSTY PRUSZKOWSKIEGO
o wszczęciu postępowania w sprawie wydania decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej

\\\ PIASTÓW

Auchan wykorzystał popularny 
wyjątek z ustawy o zakazie 
handlu w niedzielę. 

Z akaz handlu w niedzielę od mie-
sięcy jest sprawnie omijany przez 

kolejne sieci handlowe, które zamie-
niają się w placówki pocztowe. Fran-
cuski koncern Auchan zdecydował się 
wprowadzić w wybranych placówkach 

usługi pocztowe i kurierskie. Sieć pod-
pisała już umowę z firmą Pointpack i 
GLS. Zdaniem sieci chodzi o rozwinięcie 
oferty francuskiej spółki.

Na liście sklepów, w których będzie 
można zrobić zakupy w niedzielę, zna-
lazł się sklep zlokalizowany w Piastowie 
na u. Warszawskiej. Od 17 października 

hipermarket przy ul. Warszawskiej jest 
czynny w niedziele w godz. 8.00-20.00.

Piotr Lis

Auchan otwiera się 
w niedzielę

Zakupy w niedzielę zrobimy teraz również w hipermarkecie w Piastowie

\\\ BRWINÓW

Brwinowskie jednostki OSP 
otrzymały nowe samochody 
kwatermistrzowskie. 
Kluczyki do pojazdów 
przekazano podczas 
uroczystego apelu.  

P rzekazanie wozów odbyło się 7 
października przed Urzędem Gmi-

ny. W uroczystym apelu udział wzięli 
m.in. burmistrz Arkadiusz Kosiński, 
przewodniczący Rady Miejskiej Sła-
womir Rakowiecki i radna Adrnianna 
Olczak, a także sołtysi Falęcina, Kotowic 
i Milęcina. Po przemówieniu gminnego 
komendanta OSP Krzysztofa Newena 
nową flotę poświęcił kapelan strażaków 
powiatu pruszkowskiego ks. Krzysztof 
Gołębiewski. Po uroczystości kolumna 
prowadzona przez wóz bojowy OSP 
przejechała ulicami Brwinowa, a na-
stępnie nowe samochody pojechały do 
swoich remiz.

Nowe pojazdy operacyjno-kwa-
termistrzowskie to mikrobusy służące 
do przewozu maksymalnie 9 osób. Ich 
zakup został w całości sfinansowany 
przez gminę Brwinów. – Ten dzień z 
pewnością na długo zapisze się w pa-
mięci strażaków z Ochotniczej Straży 
Pożarnej. Nowe pojazdy zastąpiły stare 
i wysłużone, a także zwiększyły goto-
wość operacyjną jednostek. Mieszkańcy 
gminy mogą poczuć się bezpieczniej – 
opisuje brwinowski magistrat. 

Karolina Hofman 

Strażacy z samochodami 

Nowe pojazdy to mikrobusy służące 
do przewozu 9 osób
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Jak mieli okazję przekonać się włodarze miasta, młodzi 
mieszkańcy Milanówka mają niemałe ambicje. – Kim chcecie 
zostać w przyszłości? – zapytał pierwszoklasistów podczas 
uroczystego ślubowania zastępca burmistrza Ryszard Raban. 
– Lekarzem! Muzykiem! Architektem! – wołały dzieci. 

\\\   Ambitny plan dla pierwszaków
Joanna Staszkiewicz, dyrektor Szkoły Podstawowej  

nr 3 wysoko podniosła poprzeczkę, czytając pierwszakom, 
jakimi cechami powinni się charakteryzować, a więc: wysoką 
kulturą osobistą, szacunkiem do tradycji  i kultury własnego 
narodu oraz jego historii. Powinni być aktywni społecznie i 
tolerancyjni oraz umieć współpracować w grupie. Okazywać 

wrażliwości na potrzeby i krzywdę innych… To ambitny plan, 
ale na jego realizacje dzieci mają osiem lat nauki. 

Dyrektor Staszkiewicz wyraziła także radość, że nauka 
odbywa się stacjonarnie, że lekcje wróciły do szkoły. Podzieliła 
się nadzieją, że w tym roku szkolnym tak już będzie. 

\\\   Wyższy komfort nauki
Burmistrz Piotr Remiszewski podczas mianowania w 

Szkole Podstawowej nr 1 pogratulował uczniom tego, że w 
ich szkole przeprowadzona zostanie termomodernizacja i 
remont, a więc że będą uczyć się w znacznie lepszych wa-
runkach niż ich starsi koledzy. Życzył także pierwszakom 
sukcesów w nauce.  

Ślubowanie 
Pierwszoklasistów
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\\\ JAKTORÓW

Przy Zespole Szkolno- 
-Przedszkolnym w Jaktorowie 
powstanie kompleks boisk 
sportowych. 12 października 
Sejmik Samorządowy  
Województwa Mazowieckiego 
przyznał gminie 
dofinansowanie na ten cel  
w kwocie 4 mln zł. 

P lany zakładają budowę dwóch 
boisk wraz z infrastrukturą towa-

rzyszącą.

– Planujemy zakończyć i rozliczyć tę 
inwestycję do 2024 roku. Chcemy, aby 
powstały tu dwa boiska: jedno piłkar-
sko-lekkoatletyczne wraz z infrastruk-
turą, która umożliwi także dzieciom 
uprawianie takich dyscyplin sporto-

wych, jak biegi, rzut kulą, czy skok w 
dal i wzwyż. A drugie, wielofunkcyjne 
boisko ma służyć do gry w koszykówkę 
i piłkę ręczną. Przy boisku  do lekkoat-
letyki ma stanąć zadaszona trybuna na 
ponad 400 miejsc. Obiekt będzie także 
posiadał zaplecze z szatniami, natry-
skami itp. – mówi Sławomir Kamiński 
pełnomocnik wójta gminy Jaktorów.

Wokół obiektu powstaną ścieżki 
rowerowe.

– W zespole szkolnym uczy się ok. 
tysiąca dzieci – mówi Kamiński. – Gmina 
Jaktorów chce wychowywać poprzez 
sport. W sąsiednim Międzyborowie 
istnieje już analogiczny obiekt sporto-

wy, z którego korzystają uczniowie, ale 
także mieszkańcy, a nawet odbywają 
się zawody sportowe na których spoty-
kają się uczniowie – sportowcy z całego 
Mazowsza.

Beata Pawłowicz

Dwa nowe boiska

Gmina Jaktorów chce wychowywać dzieci i młodzież poprzez sport. Dlatego  
powstanie tu kolejna inwestycja sportowa
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\\\ PARZNIEW

Wsparcie dla Szkoły 
Podstawowej dla Dzieci  
z Autyzmem Przylądek  
w Parzniewie. Fundacja  
Po Pierwsze i Michał 
Wiśniewski zachęcają  
do udziału w akcji.

F inał akcji zaplanowano w galerii 
Nowa Stacja w Pruszkowie 27 paź-

dziernika w godz. 13.00-17.00. „Szafo-
wanie dla Przylądka” polega na zbiera-
niu używanej odzieży, obrusów, kiców, 
pościeli, pluszaków. Co ważne, rzeczy 

nie mogą mieć plam i dziur. Wszystkie 
ubrania należy spakować do worków 
maksymalnie 60-litrowych.

Przede wszystkim akcja ma na ce-
lu pomoc, ale w dużym uproszczeniu 

łączy przyjemne z pożytecznym. W ja-
ki sposób? Otóż „Szafowanie” to akcja 
pozwalająca zebrać środki na dany cel 
i jednocześnie zadbać o naszą planetę. 
Zebrane ubrania i tekstylia trafią do spe-
cjalnych samochodów.

W akcję włącza się znany piosen-
karz Michał Wiśniewski. W Pruszko-
wie obecny będzie również aktor Paweł 
Burczyk. – W akcję „Szafowania” anga-
żuje się osobiście Michał Wiśniewski, 
który sam odbiera przyniesione worki. 
Firma, która współpracuje z Funda-
cją Po Pierwsze, odbierze wszystkie 
zebrane tekstylia i za każdy kilogram 
przekaże fundusze na wyznaczo-

ny cel. Każdy kilogram będzie więc 
na wagę złota – informuje Fundacja  
Po Pierwsze.

Artur Szpuda

Szafowanie 
dla Przylądka

Akcja odbędzie się 27 października
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W uroczystym pasowaniu na uczniów, które odbyło się w milanowskich podstawówkach,  
udział wzięli także burmistrz Piotr Remiszewski i zastępca burmistrza Ryszard Raban. 

Tekst: Beata Pawłowicz
Zdjecia: Urząd Miasta Milanówka

1.  Rodzice i uczniowie Szkoły Podstawowej nr 3  
byli tak samo wzruszeni w chwili ślubowania.

2.  Pierwszoklasiści ze Szkoły Podstawowej nr 1  
podczas uroczystego ślubowania

3.  Burmistrz Piotr Remiszewski podczas mianowania 
pierwszoklasistów w Szkole Podstawowej nr 1  
w Milanówku

4.  Pani dyrektor Joanna Staszkiewicz rozpoczyna  
uroczystość ślubowania w hali sportowej przy Szkole 
Podstawowej nr 3

5.  Birety, jakie noszą rozpoczynający edukację  
pierwszoklasiści to także zapowiedź biretów, jakie  
noszą absolwenci wyższych szkół 

\\\ MILANÓWEK

1

2

3

4 5
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\\\ OJRZANÓW

Wystartował kolejny sezon 
popularnego programu Projekt 
Lady. Produkcja ponownie 
kręcona jest w naszym regionie, 
tym razem w Ojrzanowie 
(gmina Żabia Wola).

W programie występują kobiety 
w wieku 18-29 lat, które cha-

rakteryzuje imprezowy styl życia. W 

pałacowym anturażu uczą się dobrych 
manier pod okiem ekspertów. Kobiety 
muszą radzić sobie z kolejnymi zadania-
mi, a zasady formatu są nieubłagane – w 
kolejnych odcinkach najsłabsze z nich 
odpadają.

Projekt Lady pojawił się w Polsce 
w 2016 roku. Spotkał się z zaintere-
sowaniem publiczności. Zwłaszcza, że 
nagrywany jest w pięknych wnętrzach i 
wyjątkowych okolicznościach. Co cieka-
we, program realizowany jest w naszym 
regionie. Dwie pierwsze edycje nagry-
wano co prawda w Radziejowicach, czy-
li miejscowości położonej w powiecie 
żyrardowskim, jednak mieszkańcy po-

wiatów pruszkowskiego i grodziskiego 
doskonale znają to miejsce. Z kolei od 
trzeciej do piątej edycji uczestniczki 
uczyły się dobrych manier w pałacu w 
Rozalinie (gmina Nadarzyn).

W szóstej edycji program przeniósł 
się do XIX-wiecznego pałacu w Ojrzano-
wie. Obiekt wpisany jest do rejestru za-
bytków województwa mazowieckiego. 
Po II wojnie światowej pałac został po-
ważnie zdewastowany, następnie trafił 
do rodziny Zielińskich, która odstąpiła 

go stowarzyszeniu PAX. Dziś pałac za-
chwyca, a teren wokół niego pozwala 

na regenerację i odpoczynek. Jego urok 
trafił również do serc producentów te-
lewizyjnych.

Artur Szpuda

\\\ PRUSZKÓW

15 października odbyło 
się uroczyste otwarcie 
Komendy Powiatowej Policji 
w Pruszkowie. Modernizacja 
budynku oraz dobudowa 
nowego skrzydła kosztowała 
ponad 31 milionów złotych.

W 2019 roku rozpoczęły się dzia-
łania związane z rozbudową 

komendy mieszczącej się przy ul. Kra-
szewskiego 8. Zadanie było realizowane 
w ramach Programu Modernizacji Poli-
cji. W ramach inwestycji pruszkowska 

komenda zyskała nowe skrzydło z ga-
rażem podziemnym, zaś stary budynek 
został wyremontowany.

Dzięki inwestycji funkcjonariusze 
zyskali komfortowe warunki do pracy 
i obsługi interesantów. Uwzględniono 
również potrzeby osób z niepełno-

sprawnościami. W budynku służbę 
pełnić będzie 162 funkcjonariuszy i 32 
pracowników cywilnych. Powierzchnia 
siedziby pruszkowskich funkcjonariu-
szy wynosi 4836 m2. 

W nowym obiekcie znajdują się 
pomieszczenia, które gwarantują od-

powiedni standard pracy. Na parterze 
zlokalizowano pokoje do przesłuchań i 
okazań. Na każdym piętrze znajdują się 
lokale socjalne. W komendzie dostępne 
są: sala konferencyjna sala odpraw dla 
prewencji, sala tradycji, magazyn do-
wodów rzeczowych i garaż podziemny. 
– Rozbudowa i modernizacja siedziby 
Komendy Powiatowej Policji na terenie 
powiatu pruszkowskiego przyczyni się 
do zwiększenia sprawności, skuteczno-
ści i efektywności Policji, a tym samym 
znacząco wpłynie na poprawę bezpie-
czeństwa publicznego i obywateli – pod-
kreśla Komenda Stołeczna Policji.

\\\   Uroczyste otwarcie
15 października był wyjątkowym 

dniem dla komendanta powiatowego 

inspektora Michała Pisarskiego, jego 
zastępców – nadkomisarza Mirosława 
Grudy i młodszego inspektora Michała 
Spychaja, oraz pruszkowskich funkcjo-
nariuszy. Uroczystość rozpoczęła się od 
apelu. Podczas wydarzenia głos zabrali 
goście, m.in. poseł Zdzisław Sipiera, wo-

jewoda mazowiecki Konstanty Radzi-
wiłł, list od Ministra Spraw Wewnętrz-
nych i Administracji odczytał Michał 
Prószyński. W uroczystości wzięli rów-
nież udział samorządowcy – starosta 
pruszkowski Krzysztof Rymuza, pre-
zydent Pruszkowa Paweł Makuch wraz 
z zastępcą Konradem Sipierą. Goście 
składali życzenia, byli pod wrażeniem 
pruszkowskiej komendy, którą mieli 
okazję zwiedzić.

Nie mogło również zabraknąć 
przedstawicieli władz policyjnych, dla 
których wydarzenie miało szczególny 
wymiar. Pojawili się zastępca komen-
danta głównego nadinsp. Dariusz Au-
gustyniak oraz komendant stołeczny 
nadinsp. Paweł Dzierżak.

\\\   Finał
Przy Kraszewskiego można podzi-

wiać efekty inwestycji. W lutym br. go-
towa była nowa część budynku, która 
obejmowała również zagospodarowa-
nie terenu zewnętrznego. Przy okazji 
rozbudowy rozebrano stary budynek 
garażowy, zlikwidowano zborniki pa-
liwowe, wykonano nowe ogrodzenie.

W ramach kolejnej części prac pod-
jęto się modernizacji dotychczasowej 
części komendy. Po kilku miesiącach 
robót obiekt spełnia wszelkie normy 
i gwarantuje funkcjonariuszom oraz 
interesantom odpowiednie warun-
ku. Niespełna miesiąc temu uzyskano 
ostatnie pozwolenia na użytkowanie  
budynku.

Artur Szpuda

Projekt Lady  
w XIX-wiecznym 
pałacu

Komenda uroczyście otwarta

Uroczystość odbyła się 15 października

Komenda została wyremontowana za ponad 30 milionów
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W pałacowym  

anturażu uczą się 
dobrych manier  

pod okiem ekspertów

Dzięki inwestycji 
funkcjonariusze zyskali 
komfortowe warunki 

do pracy i obsługi 
interesantów

W szóstej edycji program przeniósł się do XIX-wiecznego pałacu w Ojrzanowie 
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\\\ GRODZISK MAZOWIECKI

Siódma wygrana Bogorii  
w Superlidze. Zespół  
z Grodziska Mazowieckiego 
pokonał Energę Manekin Toruń 
3:1 i został samodzielnym 
liderem tabeli.

S tarcie na szczycie. Bogoria i Energa 
miały po 17 punktów i przewodziły 

ligowej stawce. Po spotkaniu w Grodzis- 
ku musiało się to zmienić.

Świetnie mecz otworzył Marek 
Badowski, który nie dał żadnych szans 
Konradowi Kulpie. Wystarczy tylko na-

pisać, że w dwóch pierwszych setach 
rywal był tłem dla zawodnika Bogorii. 
Badowski wygrał do 1, 2 i 7. Poszło 
gładko, łatwo i przyjemnie, ale Energa 
nie zamierzała łatwo ulegać Bogorii. 
Udowodnił to Damian Węderlich, który 
pokonał Miłosza Redzimskiego. Zawod-
nik gospodarzy przegrywał 0:2, jednak 
wygrał trzecią partię – 11:9. W czwartej 
rywal był lepszy – 11:4.

Bardzo zacięte było starcie Sun 
Shiyu z Tomaszem Kotowskim. Zawod-
nik z Azji wygrał pierwszego seta – 11:5. 
Kotowski wyrównał – 11:7. Dwie kolej-

ne partie były niezwykle  mordercze. 
Sun Shiyu wygrał 13:11, a czwartego 
seta przegrał 13:15. W piątym Kotowski 
obronił dwie piłki meczowe, ale gracz 

Bogorii był skuteczniejszy – 11:9. Do 
zwycięstwa grodziszczan poprowadził 
Badowski. Tenisista Bogorii pokonał 
Węderlicha 13:11, 11:9.

Zespół Tomasza Redzimskiego ma 
20 punktów i o dwa wyprzedza LOTTO 
Polski Cukier Gwiazda Bydgoszcz. Lider 
w Grodziska wygrał siedem meczów, 
jeden przegrał.

Artur Szpuda

Bogoria liderem

Marek Badowski
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Do zwycięstwa 
grodziszczan 

poprowadził Badowski

\\\ PRUSZKÓW

Do 4. kolejki I ligi koszykówki 
mężczyzn trzeba było czekać  
na pierwsze zwycięstwo  
Znicza Basket Pruszków  
w sezonie. Zespół trenera 
Michała Spychały pokonał 
Weegree AZS Politechnikę 
Opolską 81:70.

P oczątek sezonu nie wyglądał naj-
lepiej w wykonaniu Znicza Basket 

– zespół zaliczył trzy porażki. Zwłaszcza 
ta ostatnia była bolesna. Na wyjeździe 
koszykarze z Pruszkowa przegrali z 
AZS UMCS Start II Lublin aż 64:103. W 
końcu jednak mieli zagrać u siebie. Atut 
własnego terenu bywa nieoceniony i 

często stanowi siłę zespołu. Jak pokazał 
mecz 4. kolejki, tak właśnie było w tym 
przypadku.

Przez długi czas obie drużyny to-
czyły wyrównaną walkę. Lepiej mecz 
zaczęli gospodarze, którzy po rzucie 
Adriana Sulińskiego prowadzili 4:0. 
Chwilę później role odwróciły się. Adam 
Kaczmarzyk trafił za trzy i goście wy-

szli na prowadzenie 9:6. Politechnika 
zbudowała przewagę i Znicz Basket 
znalazł się w trudnej sytuacji – 8:15. 
Wtedy jednak do akcji wkroczył Kamil 
Czosnowski, który trafił dwa razy za trzy 
punkty. Pierwszą kwartę minimalnym 
prowadzeniem zakończyli gospodarze 
– 19:18.

W drugiej odsłonie drużyny grały 
punkt za punkt. Po celnym rzucie Łu-
kasza Bodycha Znicz Basket prowadził 
29:25, a za chwilę było już 29:28. Żaden 
z zespołów nie zbudował większej prze-
wagi. Na dwie sekundy przed końcem 
drugiej kwarty trafił Karol Kamiński i 
pruszkowska ekipa na półmetku pro-
wadziła 44:41. Przełomowa była trzecia 
kwarta. Gospodarze zaczęli zdecydo-
wanie, a goście nie trafiali, faulowali i 

popełniali błędy. Po trójce Bodycha 
pruszkowscy koszykarze prowadzili 
50:41. Politechnika zmniejszyła nieco 
straty – 47:52, jednak ostatnia minuta 
należała do Znicza Basket. Zespół Mi-
chała Spychały wypracował przewagę – 
63:51. Czwarta kwarta zacięta, Politech-
nika zbliżyła się do gospodarzy – 60:66. 
Znicz Basket nie pozwolił rywalom na 
więcej i mógł cieszyć się z pierwszego 
zwycięstwa w sezonie.

Najwięcej punktów w ekipie go-
spodarzy zdobył Karol Kamiński – 18. 
Skuteczny był również Bodych – 17. 
Kolejny mecz Znicz Basket rozegra już 
20 października. Na wyjeździe zmierzy 
się z zespołem Dziki Warszawa.

Artur Szpuda

Pierwsza wygrana w sezonie

Przełomowa była trzecia kwarta 

Gospodarze zaczęli 
zdecydowanie, a goście 

nie trafiali, faulowali  
i popełniali błędy

\\\ MAZOVIA MTB MARATHON             
17 października odbyły się kolarskie zmagania w ramach imprezy Cisowianka 
Mazovia MTB Marathon w Michałowicach. Na starcie pojawiło się ponad 300 
zawodników. 

Sportowa niedziela w gminie Michałowice. Miłośnicy kolarstwa spotkali się, aby 
rywalizować na czterech dystansach: Hobby (7 km), Fit (22,6 km), 1/2 Pro (40 km) 
oraz Pro (58 km). Co ciekawe, w Michałowicach odbył się dziesiąty etap rywalizacji 
w Cisowianka Mazovia MTB Marathon. Wcześniej kolarze rywalizowali m.in. w 
Piasecznie, Józefowie, Łodzi czy Ełku.
Start i metę imprezy zorganizowano przed Urzędem Gminy w Regułach. Tam też 
odbyły się darmowe wyścigi dla dzieci do 6. roku życia – Ścigaj się z Rybką MiniMini. 
Z kolei pozostali kolarze rywalizowali na trasach wiodących przez Reguły, Michało-
wice, Sokołów, Pęcice i sąsiednie miejscowości, m.in. Strzeniówkę.
Ogromny wysiłek, zaangażowanie i radość po przekroczeniu linii mety. Rywalizację 
na dystansie Pro w kategorii open mężczyzn wygrał Karol Sładek z czasem 1:51:58. 
Drugiego Przemysława Olejniczaka wyprzedził o blisko cztery minuty – 1:55:43. Na 
dystansie 1/2 Pro wśród kobiet najlepsza okazała się Paulina Jach – 1:44.23. Wśród 
panów triumfował Piotr Truszczyński – 1:26:28.

\\\ MICHAŁOWICE
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STAROSTA PRUSZKOWSKI 
uprzejmie informuje, że na urzędowej tablicy ogłoszeń oraz na stronie internetowej Starostwa 
Powiatowego w Pruszkowie został wywieszony wykaz nieruchomości Skarbu Państwa 
przeznaczonych do wydzierżawienia.

Zgodnie z art. 11f ust. 3 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach przygotowania  
i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych (Dz. U. z 2020 r. poz. 1363) zawiadamiam, że dnia 
11.10.2021 r. została wydana decyzja nr 27/2021 o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej 
obejmującej rozbudowę drogi gminnej – ul. Sadowej w Kaniach, gmina Brwinów na działkach  
nr ew.: 323/1, 323/4, 323/3, 323/7, 323/6, 332/2 (332/5, 332/6), 335 (335/1, 335/2), 334/3 (334/30, 
334/31), 334/12 (334/32, 334/33), 334/19 (334/34, 334/35), 336 (336/1, 336/2) – we wsi Kanie  
(obr. 7) oraz na działkach nr ew.: 1143 (1143/1, 1143/2), 1144 (1144/1, 1144/2), 225/15 (225/19, 225/20), 
225/16 (225/17, 225/18), 323/1, 323/3, 356/1 (356/15, 356/16), 933/2 – we wsi Otrębusy (obr. 15),  
gmina Brwinów.
W odniesieniu do działek ulegających podziałowi – przed nawiasem podano numer działki przed 
podziałem,  w nawiasie numery działek po podziale, numery działek objętych liniami rozgraniczającymi 
teren (nowy przebieg drogi) zostały oznaczone pogrubioną czcionką.
Inwestycja obejmuje następujące działki: 
Nieruchomości objęte linią rozgraniczającą inwestycji (pas drogowy): 
obręb 7 – wieś Kanie: działki nr ew.: 323/1, 323/4, 323/3, 323/7, 323/6, 332/6 (działka powstanie 
z podziału  dz. nr ew. 332/2), 335/1 (działka powstanie z podziału dz. nr ew. 335), 334/30 (działka 
powstanie  z podziału dz. nr ew. 334/3), 334/32 (działka powstanie z podziału dz. nr ew. 334/12), 334/34 
(działka powstanie z podziału dz. nr ew. 334/19), 336/1 (działka powstanie z podziału dz. nr ew. 336);
obręb 15 – wieś Otrębusy: działki nr ew.: 1143/1 (działka powstanie z podziału dz. nr ew. 1143), 1144/1 
(działka powstanie  z podziału dz. nr ew. 1144), 225/19 (działka powstanie z podziału dz. nr ew. 225/15), 
225/17 (działka powstanie z podziału dz. nr ew. 225/16), 356/15 (działka powstanie z podziału dz. nr ew. 
356/1), 323/1, 323/3, 933/2. 
Nieruchomości lub ich części, z których korzystanie będzie ograniczone: 
obręb 7 – wieś Kanie: działki nr ew.: 334/31 (działka powstanie z podziału dz. nr ew. 334/3), 335/2 
(działka powstanie  z podziału dz. nr ew. 335);
obręb 15 – wieś Otrębusy: działki nr ew.: 356/16 (działka powstanie z podziału dz. nr ew. 356/1), 323/1. 

Jednocześnie informuję o możliwości zapoznania się z aktami sprawy w godzinach pracy 
urzędu (poniedziałek i środa 8:00-18:00, wtorek i czwartek 8:00-16:00, piątek 8:00-14:00) w Wydziale  
Architektury Starostwa Powiatowego w Pruszkowie, ul. Drzymały 30, 05-800 Pruszków, sala WOM, 
parter, stanowisko nr 8. W tym celu proszę zarezerwować termin wizyty poprzez internetowy  
system kolejkowy na stronie internetowej http://www.powiat.pruszkow.pl/ w zakładce Mieszkańcy 
– Zarezerwuj wizytę. Alternatywnie można przyjść do siedziby urzędu bez rezerwacji i oczekiwać  
w kolejce. W obu przypadkach proszę telefonicznie (22 738 14 32) z wyprzedzeniem co najmniej 
jednodniowym poinformować osobę prowadzącą sprawę o planowanym terminie wizyty w celu 
zagwarantowania możliwości zapoznania się z aktami w wybranym terminie. 

OBWIESZCZENIE
o wydaniu decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej

Zgodnie z art. 11d ust. 5 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach przygotowania   
i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych (Dz. U. z 2020 r. poz. 1363), w związku  z rozszerzeniem 
wniosku inwestora o wskazanie nieruchomości lub ich części, z których korzystanie będzie  
ograniczone, zawiadamiam, że zostało wszczęte postępowanie administracyjne na wniosek Wójta 
Gminy Michałowice w sprawie wydania decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej 
dotyczącej rozbudowy drogi gminnej – ul. Przytorowej w miejscowości Reguły, gmina Michałowice.   
Inwestycja obejmuje następujące działki:
Nieruchomości objęte linią rozgraniczającą inwestycji (pas drogowy): 
obręb 13 – wieś Reguły: działki nr ew.: 625/10 (działka powstanie z podziału dz. nr ew. 625/2), 625/8 
(działka powstanie  z podziału dz. nr ew. 625/3), 414/18 (działka powstanie z podziału dz. nr ew. 414/11), 
416/3 (działka powstanie z podziału dz. nr ew. 416/1), 785, 786, 415.  
Nieruchomości lub ich części, z których korzystanie będzie ograniczone: 
obręb 13 – wieś Reguły: działki nr ew.: 416/4 (powstanie z podziału dz. nr ew. 416/1), 777, 784, 783, 
422/6, 422/9, 420/1, 416/2.
Działki terenów linii kolejowej, wymagające zajęcia na czas realizacji inwestycji  na podstawie 
art. 20a ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach przygotowania  i realizacji 
inwestycji w zakresie dróg publicznych (Dz. U. z 2020 r. poz. 1363):
obręb 13 – wieś Reguły: działki nr ew.:  563/2, 563/1, 412/4, 412/3, 412/2, 412/1.   

Jednocześnie informuję o możliwości zapoznania się z aktami sprawy w godzinach pracy urzędu 
(poniedziałek i środa 8:00-18:00, wtorek i czwartek 8:00-16:00, piątek 8:00-14:00)  w Wydziale 
Architektury Starostwa Powiatowego w Pruszkowie; ul. Drzymały 30,  05-800 Pruszków, sala WOM, 
parter, stanowisko nr 8. W tym celu proszę zarezerwować termin wizyty poprzez internetowy 
system kolejkowy na stronie internetowej http://www.powiat.pruszkow.pl/  w zakładce Mieszkańcy 
– Zarezerwuj wizytę. Alternatywnie można przyjść do siedziby urzędu  bez rezerwacji i oczekiwać 
w kolejce. W obu przypadkach proszę telefonicznie (22 738 14 32)  z wyprzedzeniem co najmniej  
jednodniowym poinformować osobę prowadzącą sprawę o planowanym terminie wizyty w celu 
zagwarantowania możliwości zapoznania się z aktami w wybranym terminie. 

OBWIESZCZENIE
o wszczęciu postępowania w sprawie wydania decyzji 

o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej

 O G Ł O SZ E N I E
Burmistrza Gminy Brwinów o wyłożeniu  do  publicznego  wglądu projektu  miejscowego  planu  zagospodarowania przestrzennego  

wraz  z prognozą  oddziaływania na  środowisko.
 Na podstawie art. 17 pkt 9 i 11 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (Dz. U. z 2021, poz. 741 ze zm.) 

oraz uchwały Rady Miejskiej w Brwinowie Nr XXIX.318.2020 z dnia 26 listopada 2020 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego we wsi Żółwin, gm. Brwinów w granicach oznaczonych na mapie stanowiącej załącznik  
graficzny do ww. uchwały, zawiadamiam o wyłożeniu do publicznego wglądu projektu „Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla obszaru położonego we wsi Żółwin, gm. Brwinów” wraz z prognozą oddziaływania na środowisko w okresie od 28 października 2021 r.  
do 30 listopada 2021 r. w siedzibie Urzędu Gminy Brwinów, ul. Grodziska 12, w godzinach pracy Urzędu: pn. 8.00-18.00,wt.-czw. 8.00-16.00, pt. 8.00-14.00. 
Wgląd w papierową formę dokumentacji planistycznej będzie możliwy wyłącznie po uprzednim ustaleniu terminu i miejsca spotkania pod numerami telefonu 
22 738 26 54 i 22 738 26 14. Pod wskazanymi numerami telefonu można również uzyskać informacje na temat wyłożonego do publicznego wglądu projektu 
miejscowego planu. Projekt miejscowego planu wraz z prognozą oddziaływania na środowisko dostępny będzie w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu 
Gminy Brwinów (www.bip.brwinow.pl) w zakładce Plany.

Ogłaszam jednocześnie, że w dniu  8 listopada 2021 r. w sali na Stadionie Miejskim w Brwinowie przy ulicy Turystycznej 4, o godz. 16.00 odbędzie się 
dyskusja publiczna nad rozwiązaniami przyjętymi w projekcie ww. planu z zachowaniem wymogów sanitarnych.

Zgodnie z art. 18 ww. ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, każdy kto kwestionuje ustalenia przyjęte w projekcie planu miejscowego 
wyłożonego do publicznego wglądu, może wnieść uwagi. Uwagi należy składać na piśmie do Burmistrza Gminy Brwinów, z podaniem imienia i nazwiska lub 
jednostki organizacyjnej wraz z adresem oraz oznaczeniem nieruchomości, której uwagi dotyczą, w nieprzekraczalnym terminie do dnia 22 grudnia 2021 r. 

Jednocześnie, działając na podstawie art. 39 ust. 1 pkt 2 w związku z art. 46 pkt 1 i art. 54 ust. 2 ustawy z dnia 3 października 2008 r. o udostępnianiu 
informacji o środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie środowiska oraz o ocenach oddziaływania na  środowisko (t.j. Dz. U. z 2021 r., 
poz. 247 ze zm.), ww. projekt planu wraz z prognozą oddziaływania na środowisko poddaje się, z udziałem społeczeństwa, postępowaniu w sprawie 
strategicznej oceny oddziaływania na środowisko, w okresie i miejscu wyłożenia do publicznego wglądu.

Zgodnie z art. 39 ust.1 pkt 3-5, art. 40 i art. 41 ustawy o udostępnianiu informacji o środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie 
środowiska oraz ocenach oddziaływania na środowisko, zainteresowani mogą wnosić uwagi i wnioski do sporządzonej prognozy oddziaływania na środowisko, 
w nieprzekraczalnym terminie do dnia 22 grudnia 2021 r. Uwagi i wnioski w postępowaniu w sprawie strategicznej oceny oddziaływania na środowisko mogą 
być wnoszone w formie pisemnej, ustnie do protokołu w Urzędzie Gminy Brwinów przy ul. Grodziskiej 12 lub za pomocą środków komunikacji elektronicznej 
bez konieczności opatrywania ich bezpiecznym podpisem elektronicznym na adres: urbanistyka@brwinow.pl. Przedłożone uwagi i wnioski w ww. sprawie 
podlegają rozpatrzeniu przez Burmistrza Gminy Brwinów.   

Z up. Burmistrza Gminy Brwinów Ewa Sobierańska
INFORMACJE DOTYCZĄCE PRZETWARZANIA DANYCH OSOBOWYCH PRZEZ GMINĘ BRWINÓW W ZWIĄZKU Z PROCEDURĄ PLANISTYCZNĄ SPORZĄDZENIA MIEJSCOWYCH 
PLANÓW ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO. Na podstawie art. 13 ust. 1 i 2 rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie 
ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (Dz.U.UE.L.2016.119.1, dalej 
jako RODO) informujemy że: 1. Administratorem Danych Osobowych jest Burmistrz Gminy Brwinów, z siedzibą w Urzędzie Gminy Brwinów, ul. Grodziska 12, 05-840 Brwinów. W Urzędzie 
funkcjonuje powołany przez Administratora Inspektor Ochrony Danych Osobowych, z którym można skontaktować się w sprawach związanych z przetwarzaniem danych poprzez e-mail 
na adres: iod@brwinow.pl lub telefonicznie pod nr tel: 695 581 791. 2. Dane osobowe gromadzone i przetwarzane są w celach związanych z realizacją procedury planistycznej dotyczącej 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 3. Podstawą prawną przetwarzania danych osobowych jest realizacja obowiązków prawnych ciążących na administratorze (art. 6 
ust.1 lit c RODO) wynikających z art. 17 ustawy z dnia 27 marca 2003 r o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. 4. Podanie danych osobowych jest wymogiem ustawowym. Brak 
podania  wymaganych danych uniemożliwi realizację celów dla których są zbierane. 5. Dane osobowe będą przechowywane przez okres realizacji procedury planistycznej, następnie przez 25 
lat od następnego roku po zakończeniu sprawy, po czym zostaną przekazane do Archiwum Państwowego, gdzie będą przechowywane wieczyście. 6. Składającemu przysługuje, na zasadach 
przewidzianych w RODO, prawo dostępu do swoich danych osobowych, ich sprostowania lub ograniczenie przetwarzania. 7. Osoba podająca dane ma prawo do wniesienia skargi do organu 
nadzorczego tj. Prezesa Urzędu Ochrony Danych Osobowych, w przypadku gdy uzna, że przetwarzanie danych narusza obowiązujące przepisy prawa z zakresu ochrony danych osobowych.

 
Raszyn, dnia  18 października 2021 r.

OBWIESZCZENIE WÓJTA GMINY RASZYN
Na podstawie art. 43 ustawy z dnia 3 października 2008 r. o udostępnieniu informacji o środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa  

w ochronie środowiska oraz o ocenach oddziaływania na środowisko (Dz. U. z 2021 r. poz. 247 ze zm.) informuje się o przyjęciu dokumentów: 
•  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części terenów położonych we wsi Raszyn 01 – rejon ul. Godebskiego na podstawie 

uchwały Nr XLIV/374/2021 Rady Gminy Raszyn z dnia 9 września 2021 r. (Dz. Urz. Woj. Maz. z 11.10.2021 r. poz. 8671),
•  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części terenów położonych we wsiach Łady i Podolszyn Nowy w Gminie Raszyn – Obszar 

III – część I na podstawie uchwały Nr XLIV/376/2021 Rady Gminy Raszyn z dnia 9 września 2021 r. (Dz. Urz. Woj. Maz. z 11.10.2021 r. poz. 8672), 
•  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części terenów położonych we wsi Janki w Gminie Raszyn – rejon po zachodniej stronie  

ul. Mszczonowskiej na podstawie uchwały Nr XLIV/373/2021 Rady Gminy Raszyn z dnia 9 września 2021 r. (Dz. Urz. Woj. Maz. z 15.10.2021 r. poz. 8875 
oraz o możliwości zapoznania się z ich treścią, a  także podsumowaniami, o których mowa w art. 55 ust. 3 ww. ustawy.   

Z up. Wójta 
Zastępca Wójta mgr Michał Kucharski

Wójt Gminy Nadarzyn zawiadamia, że na urzędowych tablicach ogłoszeń oraz na stronach 
internetowych urzędu został zamieszczony wykaz nieruchomości, stanowiących drogę 
wewnętrzną, przeznaczonych do wydzierżawienia w trybie bezprzetargowym.
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Zamów ogłoszenie 
REKRUTACYJNE

w Przeglądzie 
tel. 786 202 066

DAM PRACĘ 

Spółdzielnia Piekarsko-Ciastkarska w 
Warszawie Poszukujemy osób do pracy 
na produkcji, zarówno osób wykwalifiko-
wanych lub z doświadczeniem, jak i do 
przyuczenia. Miejsce pracy: Piekarnia ul. 
Krakowiaków 103 (Dzielnica Włochy). Sta-
nowiska pracy: piekarz, piekarz operator 
linii, piekarz ciastowy, piekarz piecowy, 
pomoc piekarza Opis stanowiska: • Ob-
sługa pieca, odbieranie pieczywa z pieca 
• kontrolowanie jakości, wielkości, wagi 
i ilości produkowanego asortymentu, • 
prace operatorskie przy obsłudze maszyn 
i urządzeń, • przygotowanie surowców i 
półproduktów do produkcji, Oferujemy 
stabilne warunki zatrudnienia: • umowę o 
pracę, • pakiet socjalny, • opieka medycz-
na w ENEL-MED, • dostęp do bezpłatnej 
siłowni, • wypłata nagród jubileuszowych, 
• rozwój poprzez szkolenia oraz możliwość 
awansu. Praca trzyzmianowa również w 
weekendy Osoby zainteresowane prosimy 
o przesyłanie CV na adres e-mail: perso-
nalny@spc.pl wpisując w tytule nazwę 
stanowiska na które kandydat aplikuje. 
Przesyłając CV zamieść klauzulę o ochro-
nie danych osobowych.

Praca w hali produkcyjno-magazynowej 
przetworów owocowych w Grzędach 
gm. Tarczyn. Szykowanie i pakowanie  
paczek, etykietowanie przetworów,  
segregowanie towaru i inne.  
Na początek umowa zlecenie 20zł 
brutto/h. Tel. 501350234

Od zaraz pomocnik przy produkcji 
okiennic aluminiowych. Po okresie 
próbnym umowa o pracę. Praca  
w Piasecznie. Dzwonić 09:00 - 16:00, 
517308650 

KASJER - SPRZEDAWCA STACJA SHELL 
UL. SŁONECZNA 300/302 05-506  
LESZNOWOLA 511-846-542 

Pracowników do ekip serwis wentylacji  
- bez doświadczenia tel. 601 923 395

Pracownik fizyczny. 18 netto.  
508 003 136 

Zatrudnię pracowników do produkcji  
kebabów (składacz, streczowacz),  
tel. 606 259 458  

Zatrudnię pracowników do rozbioru 
drobiu, tel. 606 259 458, 604 735 489 

Zatrudnię ekspedientkę Carrefour  
Express, Piaseczno, tel. 508 288 773

Zatrudnię ekspedientkę Carrefour  
Express, Gabryelin, tel. 508 288 773  

SZUKAM PRACY  

Opieka 24h/dobę 604400244

USŁUGI  

Naprawa, serwis okien i drzwi,  
naprawa i wymiana okuć, wymiana  
szyb i uszczelek, tel. 22 717 71 00,  
603 310 223,601 623 480  

Pozwolenia na użytkowanie  
dla starych domów. Legalizacje  

samowoli budowlanych sprzed lat,  
tel. 695 451 655 

AUTOMATYKA, napędy do bram  
- przesuwnych, garażowych,  
dwuskrzydłowych. Sprzedaż, montaż  
i serwis, tel. 790 331 339 

Ocieplenie poddasza, piana pur, izolacja 
poddasza, natrysk pianki Kamil  
Tel.604 489 255 www.purterm.pl 

BEZPYŁOWE CYKLINOWANIE, REMONTY 
od A do Z. TADEUSZ BIAŁOGRODZKI  
Tel. 502 093 588, 22 756 57 63

Malowanie, glazurnictwo, podłogi i pane-
le, szybko i solidnie tel. 669 945 460

PROJEKTY MEBLI PRODUKCJA  
TEL. 502 222 960 

KUCHNIE,SZAFY,GARDEROBY,PANELE, 
MEBLE NA WYMIAR,TEL. 723 533 233

Remonty, złota rączka, Tel. 609 009 213 

Ogrodzenia, panele ogrodzeniowe, siatka 
+ montaż producent tel. 503 572 046 

Koszenie, niwelacja terenu, wycinka 
drzew wraz z wywozem tel. 505 591 721

Hydraulika, gaz, domki, mieszkania  
Tel. 602 651 211

Malowanie, gładzie, panele, płyta k/g 
tel. 799 946 860

Malarskie tanio tel. 22 7277747,  
501 976 533

Ogrodnicze, wywóz gałęzi 519 874 891

Docieplanie poddaszy pianą, wylewki  
tel. 607 378 288

ALARMY, KAMERY, DOMOFONY  
600 421 203

Wywozimy graty z chaty tel. 505 591 721 

Tynki gipsowe i tradycyjne 604415352 

Kominiarz tel. 500 214 632 

Meble na wymiar, kuchnie, 608027564

Przeprowadzki tel. 505 591 721

Elektryk tel. 666 890 886

Tynki maszynowe 533125444

Sprzedaż i montaż okien i drzwi wew.  
i zew. Rolety zew., wew. żaluzje, plisy, 
moskitiery. Parapety wew. i zew.  
22 717 71 00, 601 623 480, 603 310 223    

Naprawa, krycie dachów,  
tel. 511 928 895 

Remonty, budowlane, ogrodzenia,  
tel. 513 137 581

Naprawa pralek, tel. 602 322 951

Malowanie, hydraulika, remonty,  
tel. 501 050 907

Ocieplenia, elewacje, tel. 730 358 998

Dachy - pokrycia, naprawy,  
tel. 502 473 605

Dachy papą termozgrzewalną, obróbki, 
tel. 502 473 605

Hydraulik naprawy, tel. 698 185 911

Docieplanie budynków, szybko, tanio, 
solidnie, tel. 502 053 214

Cyklinowanie, tel. 698 185 911

Remonty, tel. 698 185 911

Renowacja mebli, tel. 510 266 143

KUPIĘ  

Kupię działkę, budowlaną, usługową, 
rolną. Tel. 601-065-056 

Kupię ciągniki rolnicze, stare motocykle 
Tel. 721-029-688 

KUPIĘ STARY MOTOCYKL sprawny  
lub zepsuty tel. 578 895 990

Antyczne meble, obrazy, srebra, platery, 
odznaczenia, szable, książki, pocztówki, 
tel. 504 017 418   

AUTO-MOTO KUPIĘ

Skup aut 1990 - 2005, Opel, VW,  
Złomowanie tel. 510 210 692

Skup Aut, wszystkie marki. Gotówka  
od ręki. tel. 510 210 692 

Skup aut za gotówkę szybki dojazd  
i wycena tel. 533 525 533

Skup kamperów, przyczep  
kempingowych 505 530 300

Skup aut 2010-2021r. 505 530 300

Skup aut na kasację 508206738

NIERUCHOMOŚCI SPRZEDAM

Działki budowlane 800 m2 k. Prażmowa, 
tel. 602 770 361

Dom drewniany na działce 250 m2  
w Grójcu, tel. 692 349 218

NIERUCHOMOŚCI KUPIĘ

Kupię mieszkanie lub dom. Może być  
do remontu lub zadłużone. Zakup  
za gotówkę. Tel. 518 775 360, Marcin 

Kupię las, okolice Prażmowa,  
tel. 602 770 361    

NIERUCHOMOŚCI WYNAJEM

PESEL, Meld, Umowa - 720 90 80 80 

1-ka 480 Para 300/Os + Licz 885828884                    

NAUKA 

Matematyka, 664 438 144    

ZDROWIE 

Psychoterapia, konsultacje - 660 565 007, 
www.psychoterapiagorakalwaria.pl 

PROTEZY ZĘBOWE NAPRAWA  
TEL. 502 031 221

Dom Opieki „Róża” 604424729

MATRYMONIALNE  

Szukam partnerki 50+ Tel. 793 198 725     

FINANSE  

ANTYWINDYKACJA. ODDŁUŻANIE  
Z CHWILÓWEK I POŻYCZEK  
POZABANKOWYCH. UPADŁOŚĆ  
KONSUMENCKA. RESTRUKTURYZACJA 
ZADŁUŻEŃ DLA FIRM I ROLNIKÓW  
Z WPISEM DO MSIG. 690-016-555

\\\  OGŁOSZENIA DROBNE

Zamów ogłoszenie DROBNE za DROBNE tel. 786 202 066
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Placówka w nowej formule sprawia 
przyjazne i przytulne wrażenie, a jedno-
cześnie kojarzy się z profesjonalizmem  
i budzącym zaufanie światem finansów. 
Dzięki innowacyjnemu zagospodarowa-
niu przestrzeni projekt całkowicie zmie-
nia sposób kontaktu klienta z bankiem. 
Oddziały stają się łącznikiem pomiędzy 
światem online i offline oraz służą budo-
waniu relacji z klientami i poznawaniu 
ich potrzeb. W ten sposób Alior Bank 
chce być partnerem dla każdego, ko-

mu zależy na komfortowej i sprawnej 
obsłudze.

– Oddziały stacjonarne to nadal istot-
ny element Alior Banku, choć w ostatnich 
latach nieco zmieniła się ich rola. Dlatego 
też nieustannie inwestujemy w ich rozwój. 
Zależy nam, żeby były one nie tylko nowo-
czesne, wygodne i przyjazne, ale odpowia-
dały na wszystkie oczekiwania klientów. 
Jesteśmy przekonani, że wszystkie osoby, 
które trafią do pruszkowskiej placówki, 
doskonale odnajdą się w nowej przestrze-

ni niezależnie od tego, w jakim są wieku  
i z jaką sprawą do nas przychodzą – mówi 
Katarzyna Dziwulska, dyrektor zarzą-
dzająca pionem sprzedaży dla klienta 
indywidualnego Alior Banku. 

Nowocześnie 
zmodernizowana przestrzeń

Oddział Alior Banku w Pruszkowie 
został podzielony na trzy główne strefy, 
z których każda pełni odmienną rolę. 
Pierwsza, czyli strefa obsługi, obejmu-
je m.in. przestrzeń powitalną, gdzie na 
klientów czeka kawa i herbata z upraw 
ekologicznych oraz filtrowana woda. 
Następnie mogą oni przejść do wydzie-
lonych stanowisk obsługowych, które 
dają poczucie komfortu oraz zapewniają 
dyskrecję.

Z kolei w strefie digital klienci wypró-
bują bankowość internetową i aplikację 
mobilną Alior Banku. 

Tu wsparcia udzieli im bankier, który 
nie tylko pomoże zalogować się do urzą-
dzeń, ale również przedstawi możliwości 
wspomnianych systemów.

Z myślą o komforcie klientów, wy-
dzielona została także strefa spotkań, 
zaprojektowana do rozmów sam na sam 
z bankierem. Wyciszone akustycznie 
pomieszczenia sprzyjają spotkaniom,  
które wymagają szczególnej prywat-
ności. Szklane ściany gabinetów są na-
tomiast przesłonięte grafiką uniemoż-
liwiającą identyfikację przebywających 
w nich osób. 

Oddział w zgodzie z naturą
Alior Bank stawia na efektywne oraz 

przyjazne dla społeczeństwa oraz śro-

dowiska procesy i wdrożenia. Z tego 
względu w oddziale zostały wykorzy-
stane materiały i produkty od lokalnych 
dostawców, a duża część z nich została 
pozyskana z recyklingu. Przykładem są 
blaty wyprodukowane z przetworzo-
nych kubków po jogurtach, a także ta-
picerki i sufity z materiału po recyklingu 
butelek PET. Część wyposażenia została 
wytworzona z drewna z roślin szybko-
rosnących.

Co więcej, placówka została zapro-
jektowana tak, aby ograniczać zużycie 
zasobów, poczynając od redukcji dru-
kowanych dokumentów po oświetle-
nie. Zamontowane w przestrzeni świat-
ła LED dopasowują natężenie światła  
do pory dnia. W oddziale można napić 
się filtrowanej kranówki – zarówno ga-
zowanej, jak i niegazowanej, a akcesoria 
do serwowania napojów są w 100 proc. 
biodegradowalne.

Jedno miejsce, 
wiele możliwości

W zmodernizowanym oddziale Alior 
Banku w Pruszkowie, oprócz kwestii 
związanych z finansami osobistymi, do-
mowymi oraz firmowymi, klienci mo-
gą uzyskać również wsparcie w przy- 
padku coraz bardziej popularnych 
usług pozabankowych. Dotyczy to 
na przykład złożenia wniosków w ra-
mach programów – Rodzina 500+ oraz  
„Czyste powietrze”, który umożliwia 
klientom skorzystanie z dwóch kre-
dytów – gotówkowego i ratalnego 
na wymianę starych pieców i montaż 
instalacji fotowoltaicznych.  Wizyta 
w Alior Banku to także okazja do zapo-

znania się z nowoczesną ofertą odpo-
wiadającą na potrzeby i najważniejsze 
wyzwania klientów. Wśród produktów 
znajduje się chociażby „Pożyczka Sta-
bilna” z gwarancją stałej raty, nawet  
w przypadku zmian poziomu stóp pro-
centowych czy usługi Alerty BIK, która 
ostrzega klientów przed próbami wyłu-
dzenia ich danych. 

Osoby, które odwiedzą oddział bę-
dą miały także szansę zaznajomić się z 
możliwościami, jakie daje bankowość 
elektroniczna. – Od początku działalności 
naszej placówki jesteśmy postrzegani jako 
bank innowacyjny, który wspiera Polaków 
w ich podróży z offline do online. Jesteśmy 
przekonani, że w nowoczesnej przestrze-
ni, którą oddajemy właśnie do dyspozycji 
naszych klientów, uzyskają tam oni pełne 
wsparcie ekspertów banku. Chcemy być 
bliżej ich oczekiwań i potrzeb, a procesy 
niewymagające ludzkiej interwencji pozo-
stawić automatom – podkreśla Marzena 
Sobieraj, p.o. dyrektora oddziału  Alior 
Banku.

Oddział Alior Banku 
przy ul. Kościelnej 22 w Pruszkowie 

dostępny jest dla klientów 
od poniedziałku do piątku 

w godzinach od 9.00 do 17.00.

Alior Bank sukcesywnie modernizuje 
swoje oddziały i wprowadza najnowo-
cześniejsze rozwiązania usprawniające 
obsługę klientów. Plan zakłada, że do 
końca 2022 roku zostanie otwartych 110 
takich placówek w całym kraju. 

Alior Bank sukcesywnie modernizuje swoje  
oddziały i wprowadza najnowocześniejsze  
rozwiązania usprawniające obsługę klientów.  
14 października br. w Pruszkowie została  
otwarta kolejna digitalowa placówka banku.  
Zmodernizowana przestrzeń,  
znajdująca się przy ul. Kościelnej 22,  
zaskakuje klientów wygodą, nowoczesnym  
wystrojem oraz rozwiązaniami ekologicznymi,  
a także zapewnia im jeszcze wyższy  
standard obłsugi

Wyższy standard obsługi 
i innowacyjna przestrzeń

Alior Bank otwiera nowoczesny oddział w Pruszkowie

Oddział Alior Banku w Pruszkowie, ul. Kościelna 22, Pruszków, www.aliorbank.pl


